
Protokół nr XXlll
Rady Gminy Bralin
z dnia 30 maja 2012 roku.

Porzadek obrad XXlll Sesii Radv Gminv Bralin.

1. otwarcie sesji i stwierdŻenie prawomocności obrad'
2. UchWalenie porządku obrad.
3' Przyjęcie protokołu z ostatniejsesii'
4' Podjęcie LrchWały W sprawie zatwierdzenia sprawoŻdania finansowe8o WraŻ Że

sprawoŻdaniem z Wykonania budżetu Gminy Bralin za 2011 rok'
5' Podjęcie uĆhwały W sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Bralin po Żapoznaniu 5ię z:

1) sprawozdaniem z Wykonania budżetu Gminy Bralin za 2011 r',

2) sprawozdaniem finansowym,
3)opinją Regionalnej lzby obrachunkowej w Poznaniu'
4) informacją o stanie mienia komunalne8o Wedlu8 stanu na dzień 31 grudnia 2011 roku,
5)stanowiskiem komisji rewizvjnej W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy
Bralin za 2011 rok.

6' Podjęcie uchWaty w 5prawie Żmian W WieloIetniej Pro8noŻie Finansowej Gminy Bralin na
laża 2012- 2020.

7'Podjęcie uchwały w 5prawie Żmian w budżecie gminy.

8' Podjęcie uchWały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbjorowe Żaopatrzenle w Wodę i

zbiorowe odprowadzenie ściekóW, obowiązujące na terenie Gminy Bralin, za Wodę
pobraną z gminnych urządzeń zbiorowego zaopatrzenia W Wodę i Ża wprowadzanie
ścieków'

9' Wolne głosy i wnioski'

10.Zamknięcie posiedŻenia XXlll sesjj Rady Gminy BraIin'

Pkt 1)otwarcie sesii istwierdzenie p.awomo.ności obrad.

otwarcia posiedzenia o 8odzinie 15'00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdŻił, że obecnych jest 13 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala Zgodnie z prŻepisami
prawa obradować i podejmować prawomocne uchwałY. Nieobecni Zbigniew KosakiewicŻ i

lan Leiniarek.
Ponadto w sesji udŻiał Wzięlj wójt Roman Wojtysiak, za5tępca wójta Robert KieruŻal, skarbnik
Grażyna Mosch, sekretarz ZbignieW Łatka, sołtysi z terenu Gminy Bralin oraz przedstawiciel
medióW.

Pkt 2) UstaIenie porządku obrad.

Przewodniczący rady przedstawii zebranym proponowany porządek obrad XXlll sesji i

Żapytał, cŻy ktoś chciałby Wnieść zmiany do proponowane8o porządku'
Zmian nie Żgło5zono'



Rada porŻądek obrad przvięła bez uWa8.

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z poprzedniei sesji.

Protokół Ż poprzedniej sesji kontrolowali radni Jerzy BŻymek i Aldona Głąb'
Kontrolujący nie Wnieśli uWag do treści protokołu.
PrzewodnicŻący obrad poddał pod głosowanie kontroloWany protokół'
za przyjęcjem protokołu 8łosowało 13 radnych'
Rada protokół Nr xxll pr7yjęla jedno8lośnie'

pkt 4) i 5) Podjęcie uchwały w 5prawie zatwierdzenia splawozdania finansowego wlaz ze
sprawozdaniem Ż wykonania budżetu Gminy Bralin za 2011 rok oraŻ podięcie uchwaiy W
sprawie absoluto.ium dla Wójta Gminy BraIin po zapoznaniu się zi

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bralin za 2o11 r.,
2) sprawozdaniem finansowym,
3)opinią Re8ionalnej lzby obrachunkowej W Poznaniu
0954/47/2/Ka/2O72 z dnia 23 kwietn'a 2011 r. w
przedłożonym przez Wójta Gminy Bralin sprawoŻdaniu z
207h.,

Wyrażoną W Uchwale Nr so-
sprawie Wyraźenia opinii o
wykonania budżetu Gmlny Ża

4) informacją o stanie mienia komunalnego Wedłu8 stanu na dzień 318rudnja 2o11 rok,
5)stanowjskiem komjsji rewiŻyjnej W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

Bralin za 2011rok.

- Przyjęcie splawozdania finansowego wlaŻ ze sprawozdaniem z Wykonania budźetu Gminy
Bralin za 2010.
> sprawozdanie z Wykonania budżetu otrzymali radnl na piśmie z Wyprzedzeniem 1
miesiąca, mieIj Więc możliwość Żapoznania się z Wykonaniem budżetu za rok ubiegły.
Niezależnie od tego wójt gminy prŻedstaWił sprawozdanie z Wykonania budżetu.
sprawozdanie stanowl załąc!]n]k do niniejsze8o protokołIJ.
> Wójt powiedział, że pomimo dostarczonych radnym materialów, chciałby slę odnieść do
Wykonania budżetu'

PIan budżetu po zmianach za 2o11 rok Wynosił 18.307'383,08 zł po stronie dochodów, po
stronie WydatkóW 19.077'005,92 zt'
W zesŻłm roku została umorzona część pożycŻki W Wysokości 114.ooo,oo zł udzielonej na
budowę kanalizacji Vlll etap W Bralinie' Dochody z ty.tlrłu jnnych rozliczeń krajowych tzw.
,,wolne środki" Wyniosły 688'588300,24 zł, lozchody budżetu gminy za 2o11 rok to spłata
otrzymanych pożyczek i kredytów. W minionym roku do splaty przypadło 1'009'760,00 zł
otrzymanych krajowych pożyczek i kredytóW, środki w wysokości 2.715.23a,oo zł to spłata
otrŻymanych pożyczek na finansowanie zadań reaIizowanych z udziałem środków
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej' Dochody własne stanowią szczególny rodzaj
dochodóW JsT sdyż przesądzają i rzeczywistych możliwościach finansowYch i ekonomicznych
władz samorządowych.

W roku 2011 W Gmjnie Bralin dochody własne ksŻtałtowały 5ię W następujący sposób:
dochody z podatków i opłat _ 4.365'196,00 zl, ldziały w podatkach stanowiących dochód



budżetu państwa - 1'677'539,oo zi dochody z majątku 8miny w tym środki UE _ 3'111.086,oo
zł, środki unijne - 2'198'062,oo zł. zadłużenie gminy Wyniosło 31%'
Planuje się wnioskowanie o dalsze środki unijne, W przy8otowaniu są kolejne wnioski.
Wysokość środkóW możliwych do pozyskania jest uzależniona od Wielkości gminy iilości
miesŻkańców' Absorpcja środków zewnętrznych wymaga zaangaźowania dochodóW
Własnych Więc decyŻje o ubieganiu się o dofinansowanie należy podejmować rozważnie'
Dominującą pozycję w dochodach własnych zajmowały w roku 2011 Wpływy z tytułu
podatkóW iopłat Iokalnych stanowiące 46,6%, bardzo istotne ŻnacŻenie w dochodach Gminy
Bralin miały udziały iWplywy z podatków od osób fizycznych oraz prawnych stanowiące
17,9% dochodów ogólem. Drugim co do Wie|kości źródłem dochodóW własnych były
dochody z majątku gminy iśrodki UE otrzymane po zakończonych inwestycjach' Jedną z
najważniejszych spraw w zarządzaniu Jjnansami 8miny są transfery Ż budżetu centralnego tj.
subwencje i dotacje. W 2011 subwencja ogólna Wyniosła 5 '72L'g27,oo zł W tym 5ubwencja
oświatowa 3'943'700,oo zł' subwencje celowe na zadania zlecone W Wysokości 2.484'132,oo
zł i dotacje pozyskane Ż innych źródeł w kwocie '72g 

'875,-16 zł' Dokonując analizy strbwencji
ogólnej dominującą pozycję Żajmuje 5ubwencja ośWiatowa stanowiąca 77% subwencji
ogólnej, nie mniej jednak nie Wystarcza ona na pokrycie W całości WydatkóW zwjąŻanych z
Żadaniami ośWiatowymi' odnosząc s!ę do dotacji pozyskiwanych z innych źródel na
szczególną uwagę zasłLr8ują środki otrŻymane z Narodowego Funduszu Rozwoju W5i PoIskiej
Ż przeznaczeniem na budoWę dró8 dojazdowych do pól.

Dochody budżetu 8miny Winny mieć swój punkt odniesienia w Wydatkach. strukturę
Wydatków budżetowych Gminy Bralin w 2011 roku można przedstawić następująco:
rolnictwo i łowiectwo _ 452'656,00 zt, Wytwarzanie i zaopatrzenie w energię elektryczną
oraz Wodę - 351'935,00 zł, transport i łącz ność _ 2'182.637 ,oo z| gospodarka mieszkaniowa -
209'555,00 zi działalność trsłu8owa - 42'690,oo zl, administracja publiczna - 2'516'5o1,oo z|,
urzędy naczelnych Władz państwowych _ 14.I81,oo zl, bezpiecŻeństwo publiczne iochrona
przeciwpożarowa _ 108'902,00 zł, pobór podatków i opłat _ 54.o85,oo zl, obsługa długu
publicznego - 2L6.523,oo Żł, ośWiata i Wychowanie - 6'496.854,00 zi, ochrona zdrowia _
89'239,o0 zł, pomoc społeczna - 2'559.289,00 zl W tym dziale Żgodnie z ustawą o finansach
publicznych udział własny 8miny mUsi stanowić 20% dla takich zadań jak np' stypendia
socjalne, pozostałe zadania polityki społecznej 56.446,oo Żł, edukacja, opieka i Wychowanie -
96'977,00 zł, gospodarka komunalna i ochrona środowiska - 7.542.577,00 zł, kultura i

ochrona dziedzictwa narodowego - 612.002,00 zl kultura fizyczna , sport _ 6U.567,00 z!.
ogółem wydatki W 2011 roku Wyniosły 18.2 20 '554,oo zt.

PrŻedstawiona struktura wydatkóW Gminy Bralin obrazuje, które dŻiały pochlaniają najwięcej
środków, na pierwszym planie znalazła się oświata i wychowanie, z wydatkami Wielkoścj
36,2% WydatkóW ogólem. Do innych znaczących WydatkóW w budżecie należą wydatki na
administrację samorządową, zWiązane są z bieżącą działalnośclą lokalnVch władz' Jako
Wysokie należy Wskazać Wydatki na transport, rolnictwo oraŻ gospodarkę komUnaIną.

Wykonanie budżetu Gminy Bralin za 2o11 rok wydaje się być dokumentem prawidłowo
róWnoważącym rozwój lokalny, najwięcej środkóW przeŻnaczono na sferę społeczną. Z
budżetu finansowane są zadania inwestycyjne mające znaczący WpłyW na proce5
pozytYwnych zmian W zakresie rozwoju 8miny' Ważne inWestvcje 2o11roku to:
r' dokończenie budowy kanaliŻacjiW NowejW5i Ksiąźęcej (156.ooo,oo zł),

"/ roŻpoczęcle Żadania zWiązanego Ż budową kolektora tranzytowe8o (12.4oB,oo zł),y' |okalna rozbudowa sieci wodnokanaliŻacyjnej, budowy chodnikóW idróg (1.885'981,oo
zt),



y' za ku p 8runtóW w ra mach porząd kowania stanóW własności, za ku p busa,
r' rozbudowa 5zkoły podstawowej 698.30B,oo Żł,
v' mniejsze Wydatki związane z Żakupami inwestycyjnymiW przed5zkolu,
v' przygotowanie projektóW, Żagospodalowanie terenóW prŻyle8łych do domów ludowych

(505.934,00 zł),
y' modernizaĆja śWietllcy ,,Tęcza" (278.537,oo zł),

'/ modernizacja DL W Mielęcinie i149.862,oo zł),
y' przebudowa boiska sportowego (520.792,oo Żł)'
> Przewodniczący rady Marek Fras powiedział, że radni dyskutowali nad wykonaniem
budżetu i sprawoŻdaniem flnansowym podczas debaty W dniu 21 maja, nie mniej jednak
prosi o pytania iotwiera dyskusję nad przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu Ża rok
207L.
> W ŻWiązku z brakiem pytań do sprawozdania prŻewodnicŻący rady poprosił wójta o
odczytanie opinii Re8ionalnej lzby obrachunkowej w Poznaniu Wyrażonej W Uchwale Nr so-
0954/47/2/Ka/2012 z dnia 23 kwietnia 2011 r' W sprawie Wyrażenia opinil o przedłożonym
przez Wójta Gminy Bralin sprawozdaniu z Wykonania budżetu Gminy za 2011 rok. Uchwała
stanowi Żałącznik do niniejsze8o protokołu'
> PrŻewodniczący rady poprosjł wójta o zapoznanie radnych z informacją o stanie mienia
JsT według stanu na dŻień 31-12 2011 roku.
sprawoŻdanie stanowi załącznik do niniejszego protokoiu.
> Przewodniczący rady zapytał radnych, czy są pwania odnośnie prŻedstaWionej informacji?
W związku z brakiem pytań do prŻedstawionej informacji przewodniczący .ady poprosił
przewodniczących komjsji stałych Rady Gminy o przedstawienie opinii komisji W sprawie
Wykonania splawozdania finansoweso isprawozdania z Wvkonania budżetu 8miny za rok
2011.
Przewodniczący następujących stałych komisji rady:
- komisji rozwo.iu gospodarczego ibudżetu,
- komisji rolnictwa, gospodarki Wodnej i ochrony środowiska,
- komisji ośWiaty, kultury, zdrowia, sportu,
- komjsji przestrzegania praWa, porządku publicznego
pozvtvwnie zaopiniowaliWVkonanie budżetu Gminv BraIin Ża 2o11 rok'
> Pfzewodniczący rady poprosit przewodnicŻącą komisji rewizyjnej o przedstaWienie
zebranym Wniosku komisji rewiŻyjnej o przyjęcie sprawozdania z Wykonania budżetu za rok
2011 i udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium'
> Przewodnicząca komisji rewizyjnej przedstaWiła Żebranym Wniosek W formie uchWały w
sprawie zaopjniowania WYkonania budżetu Gminy Bralin za 2o11 rok iWystąpienia do Rady
o udzielenie Wójtowi Gminy absolutoriUm '
> PrzewodnicŻą.y rady przedstawił .adzie ]rchwałę Nr so' o955/6/2/Ka/2o12 składu
orzekającego lzby obrachunkowej W Poznaniu z dnia 74 maja 2072 roku w sprawie
wyrażenia opinii o Wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bralin o udzielen!e absolutorium
Wójtowi Gminy Bralin za 2oI7 rok'
> Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdŻenja

5prawozdania finansowe8o wraŻ Że 5praWozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bralin za
2011 rok.

Za przYjęciem uchWały głosowało 13 radnych'
UchWała N r XXlll/112 /2012 została prŻyjąła jed nogłośn ie.



> Przewodnicząc,y obrad poddał pod 8losowanie uchwałę W sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy Bralin absolutorium za rok 2011.
Za przyjęciem uchwały 8łosowalo 13 radnych.
Uchwała Nr XXlll/113 /2072 zostala prŻyjęla jednogłośnie'

Przewodniczqcy rody ogłosił pięciominutowq przelwę w obrddach.
Przewodniczqcy rudy po prAerwie wznowił obrddy.

Pkt 6) Podjęcie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej ProtnoŻie Finansowej Gminy
Bralin na lata 2012- 2020.

Zmiana WPF pole8a przede wszystkjm na dostosowaniu kwot dochodóW iwydatków w nim
zaWartych do budźetU.
GłóWna zmiana znajduje się W załącŻniku nr 3 do projektu uchwały i polega na dodaniu
prŻedsięwzjęcia polegającego na objęciu dodatkowych udziałóW W spółce ,,lnwestor _
Kępno" i zapewnienie spółce środków na realizację Żadania pod nazwj ,,Budowa zakładu
zagospodarowania odpadów W olsŻowej,,.
W roku 2012 na spółkę lnwestor zaplanowano przekazanie
zl w dwóch ratach, pierwszą ratę w Wysokości 71.ooo,oo
Września'
Działanie Wykraczające powyżejjedne8o roku mu5i znaleźć się W WPF.

> PrzewodnicŻący obrad poddał pod głosowanie uchwalę w sprawie zmjan W Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata ZOI2- 2020.
za przyjęciem Uchwały głosowało 13 radnych'
UchWała Nr xxlll/114 /2012 zosźala prŻyjęla jednogłośnie.

Pkt 7) Podjęcie uchwaływ sprawie zmian W budżecie 8miny.

Dokonano następujących Żmian W budżecie gmjny:
- Na podstaWie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowej o kwotę
7']40'0o zł z przeznaczeniem na dofinansowanie realiŻacji pro8ramu ,'Pomoc państwa W
zakresie doźywiania'''
- Na podstawie umoWy pomiędzy Województwem Wjelkopolskim z 5iedzibą Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskie8o a Gminą Bralin o prŻyznano 8mlnle
dotację celową w Wysokości 38.ooo,oo Żł z przeŻnaczeniem na dofinansowanie ''Remontu
zaplecza szatniowo-sanitarne8o LZs sokół Bralin'' '
- Na podstaWie pisma Kierownika Gminne8o ośr9dka Pomocy społecznej W Bralinie
zwiększono Wydatki o kwotę 5oo,oo zł W zwiąŻku z ubezpieczenie* ,prr|tu ko*put".o*"go'- Dokonano przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami zgodnie Ż
przedstaWionym projektem uchWały.

> Pfzewodniczący obrad poddał pod 8łosowanie uchwałę W sprawie zmian budżetu na 2011
rok.
Za przyjęciem uchwały ełosowało 13 radnych.
Uchwała N r XXlll/115 /2072 zostata przyjęla jed no8łośn ie.

środków w wysokości 114'ooo,oo
do końca maja idru8ą do końca



Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie ŻatwierdŻenia taryfy za zbiorowe ŻaopatrŻenie w wodę i
zbiorowe odprowadzenie ścieków, obowiązujące na terenie Gminy Bralin, ża wodę
pobraną Ż gminnych urządŻeń zbiorowego zaopatrzenia W Wodę i za wprowadzanie
ściekóW.

Radni z wyprzedzeniem otrzvmali materiały pomocnicze do zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrŻenie W Wodę i Żbiorowe odprowadŻenie ścieków w celu zapoznania się z
nimi i przeanalizowania przedstawionych danych oraz proponowanych stawek.
W dniu 14 maja komisja rozwoju gospodarczego i budżetu dokonała analizy wpływów z
tytułu poboru Wody i odprowadzenia ścieków wzięła pod uwagę koszty Utrzymania 8minnych
5ieci Wodocią8owej i kanalizacyjnej a także sytuację ekonomicŻną mieszkańcóW i
zaopiniowała następujące staWki:
- Ża pobór 1 m3 wody Ż wodociągu _ 2,1o zł netto, czyli o o,1o zł Więcej w stosunku do
staWek oboWiązujących,
- za odprowadzenie 1 m3 ścieków do kanalizacji sanitarnej _ 4,34 zł netto o o,34 zł Więcej niż
do tej pory.
> PrŻewodnicŻący rady poprosił Wiceprzewodniczącego komisji roŻWoju gospodarczego i

budżetu o odczytanie opinii komi5ji W tej sprawie. opinia stanowi załącŻnik do protokołu'
> Wóit powiedział, że proponowana cena Wody jest stawką niską W poróWnaniu z innymi
8minami nasŻego powlatu. cena ściekóW jest podyktowana faktem Wzrostu utrzymania
8minnej sieci kanalizacyjnej więc proponuje 5ię przyjęcie średniej ceny w powiecie.
Wójt Wyraził nadzieję, źe po Wybudowaniu kolektora tłoczne8o sytuacja uIegnie poprawje.
> Andrzei Kucharski zap}łał jakiego rŻędu kary płacimy do Wloś?
> Wójt odpowiedział, że zależą one od przekroczeń'
> sekletarz zbigniew Łatka dodał, że na chwilę obecną za |aIa 2oo8/2oog kary zostały
zwieszone, p|acimy tylko opłaty środowiskowe, są to koszty rŻędU około 30'ooo,oo zł rocznie
ale po podłączeniu do oczyszczalni ściekóW Nowej Wsi K5iążęcej Wskaźniki Żostały Żnaczenie
przekrocŻone Więc prawdopodobnie w ll połowie roku dotychczasowe opłaty wzrosną W
stosunku do dotychczasowych opłat dWu a może naWet trzykrotnie.

Pytań i uWag nie zBłoszono.
> Przewodniczący obrad poddal pod głosowanie Uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy Ża
zbiorowe zaopatrzenie w Wodę lzbiorowe odprowadzenie ścieków, obowiązujące na terenie
Gminy Bralin, za Wodę pobraną z gminnych urządzeń zbiorowego zaopatrŻenia W Wodę iza
Wprowadzanie ściekóW.

za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 Wstrzymało się od glosu'
UchWała Nr XXlll/116 /2077 Żostala plzyjęla przy dwóch głosach wstrzymujących'

Pkt 10) Wolne głosy i wńioski.

> JerŻy Bzymek zapytal czy będŻie kładziona kostka przy remontowanej ulicy Krętej?
> zastępca Wójta odpowiedział że nie, materiał który Żnajduje 5iĘ przy tej drodze jest to
uzupetnienie pomiędzy drogą asfaltową a poboczem'
> Wójt dodal, że ten odcinek zoslanie jeszcze popraWionV.
> JerŻy BŻymek zapytał na jakim etapie jest inWestycja kolektora tiocznego?



> Wójt odpowiedział, że inwestycja jest na etapie kończenia projektu, pozostała jeszcze
kwestia związana z nieuregulowaną Własnością jednej z działek na tra5ie przebiegu kolektora
i dWa przypadki gdzie WłaścicieIe nie WyraŻili zgody na umieszczenie rurocią8u na terenie ich

BruntóW na zaproponowanych przez gminę Warunkach' Wystąpiono Więc o rozstrzy8nięcie
tych kwestii na drodze administracyjnej' Wójt planuje, źe przetarg zostanie ogłoszony W
okresie wakacyjnym.
> Wójt dodał, że gmina otrzymała od kancelarii prawnej działającej w imieniu jednego z
mieszkańcóW chojęcina wezwanie do zapłaty odszkodowania za umieszczenie W granjcy
działki rurociągu 5ieci Wodociągowej' W roku 1996 czy 1997 WyraŹono z8odę na
umieszczenie rurociągu w granicy działkia obecnie Właściciel domaga się odszkodowania.
> Roman Lemanik powiedział, że sfysŻał, iż po oddaniu do użytku drogi ekspresowej s8
obecna ósemka przejdzie pod zarząd gminy zdaniem radnego powinniśmv się bronić przed
prŻejęciem tej drogi z uwagi na zbyt duże obciąźenie dla budżetu gminnego' Ponadto radny
Wnioskuje - mając na uwadŻe względy bezpieczeństwa rozważenie kwestii zamontowania
progu zwalniająceso przy ulicy ogrodowej i lustra przy ulicy Wrocławskiej Vis a Vis krzyża u
zbiegu Wrocławskiej i3 Maja'
> Wójt odpowiedzlał, że o lustro zostanie złoŹonv Wniosek do GDDK i A jako do zarządcy
drogi, na ulicy o8rodowej były 4 progi ale to rozwiązanie się nie sprawdziło, progi został
u5zkodzone i W kon5ekwencji zdemontowane, o8rodowa jest to strefa zamieszkania i żadne
szykany nie są tam konieczne ale zostanie rozwaŹona kwestia ustawienia przy drodze
gazonóW z kwiatami, co do przejęcia obecnej drogi krajowej gmina nie ma na to żadnego

Wójt dodat, Źe Żamierza Wnioskować o zagwarantowanie W przyszłorocznym budŹecie
środków na utworzenie straży gminnej gdyż jej powstanie poprawiłoby porządek i

bezpieczeństwo w 8minie'
> Andrzej Kucharski zgłosił problem braku latarni ulicznych W chojęcinie.
> zastępca wójta odpowiedzial, źe W Chojęcinie na słupach jest tYlko sieć energetYczna
dlate8o nie można tam zamontować lamp, musiałby one stanowić Własność gminy.
> sołtys Wsi NosaIe stanislaw Niechciał powiedział, że 4 czerwca odbędzie się spotkanie z
Wiceministrem rolnictwa, na które zaprasza zainteresowanych rolników, dziękuje za przYjęcie
rozważnej ceny Wody bo 8minny Wodoc!ąg powstawał przy współudziale mieszkańcóW,
cieszy go niskie zadłużenie gmlny ma nadzieję, że w związku z dobrą kondycją budżetu Wójt
rozważy budowę sali Wiejskiej W Nosalach'
> Przewodni.zący rady odcz\'tał pismo Zszz Rl ,,solidarność" W spraWie zastosowania ulgi W
podatku rolnym' Pismo stanowi załącŻnik do protokołu' Przewodniczący rady przekazał
pismo przewodniczącemu komisji rolnictwa z prośbą o Wydanie opinii W tej 5prawie'

Pkt 11) zamkńięcie posiedzenia xxlll sesji Rady Gminy Bralin.

Przewodniczący radY zamknął obrady o godzinie 77.I5'
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